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Zápisnica č. 01/2019 

z rokovania komisie životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy  

konanej dňa 16.01.2019 v zasadačke MÚ Rača – Alstrova 249 

 

Prítomní poslanci: Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD.; Mgr. Lenka Antalová Plavuchová; 

Robert Hammer; Mgr. Miloslav Jošt; Ing. Róbert Pajdlhauser; Mgr. Ján 

Polakovič; Doc. Ing. Radko Tiňo, PhD. 

Neprítomní:  

   

Tajomník: Mgr. Karol Janík; 

 

Prizvaní: Ing. Štefan Borovský; Mgr. Matúš Čupka; JUDr. Jana Bezáková;  

Ing. Peter Semanco; Ing. Peter Sénáši;  

Program  
Program zasadnutia KŽPVUPaD konanej dňa 16.01.2019: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Rača na rok 2019 a obdobie 2020-2021. 

3. Rôzne. 

 

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD. Pán 

Mgr. Jošt navrhol do bodu Rôzne zaradiť bod o návrhu členov stálych komisii pri MZ z radov 

odborníkov – neposlancov.  

 

Schválený program zasadnutia: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Rača na rok 2019 a obdobie 2020-2021. 

3. Rôzne. 

 

1.      Schválenie programu zasadnutia KŽPVUPaD dňa 16. 01. 2019 

 

 

Stanovisko komisie č.  01/01/19:   

 

 
Komisia ŽPVUPaD schvaľuje program rokovania komisie. 
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2.        Návrh rozpočtu MČ Bratislava-Rača na rok 2019 a obdobie 2020-2021. 

 

Materiál odprezentoval Ing. Peter Semanco. V diskusii zameranej predovšetkým k rozpočtu 

na stavebné práce na zdravotnom stredisku Tbiliská 6, športový areál pri ZŠ Tbiliská, 

možnosť nadstavby ZŠ Tbiliská, resp. stavby solitéra ZŠ Tbiliská, navýšenie položky na 

projektové dokumentácie, vystúpili Ing. Borovský, Mgr. Drotován, Ing. Sénáši, Mgr. 

Polakovič, Ing. Pajdlhauser, Ing. Semanco, Mgr. Antalová Plavuchová, Mgr. Jošt, Doc. Ing. 

arch. Andráš, PhD.   

 

 

Stanovisko komisie č.  02/01/19:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť rozpočet MČ Bratislava-Rača na rok 2019 a obdobie 2020-2021 

v predloženom znení. 
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Hlasovanie k bodu 1 –  schválenie programu 

Bod programu:  1 Prítomní:     5 Za:         5 Proti:        0 zdržal sa:    0 

Hlasovanie k bodu 2 –  Návrh rozpočtu MČ BA-Rača na rok 2019 a obdobie 2020-2021 

Bod programu:  2 Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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3.       Rôzne 

 

a) Ing. Pajdlhauser navrhol začať riešiť otázku parkovacej politiky, pasportizácia parkovacích 

kapacít, regulácia parkovacích miest, spôsob fungovania, vymožiteľnosť platenia parkovného, 

atď., či začne MČ riešiť parkovanie sama, alebo v súčinnosti s Hlavným mestom, ktoré 

plánuje riešiť parkovaciu politiku spolu s mestskými časťami a spustiť rezidenčné parkovanie 

v priebehu roka 2019. Komisia sa zhodla na tom, že v prípade ak Hlavné mesto rezidenčné 

parkovanie nespustí v r. 2019, je potrebné aby ju Mestská časť vyriešila sama.V diskusii 

vystúpil Mgr. Drotován, p. Gelingerová, Ing. Dobrotková MPH; Mgr. Polakovič.  

b) p. Hammer - problém s budovou bývalej ZŠ Plickova. P. Mgr. Antalova Plavuchová 

informovala o plánovanom rokovaní s Hlavným mestom o dlhodobom zámere s budovou, 

nakoľko je v zlom stave a otázka jej ďalšieho využitie. Informovala že Hlavné mesto eviduje 

viacero záujemcov o budovu. Ideálne by bolo, ak by sa budova dostala do nájmu záujemcovi 

za symbolickú sumu, ktorý by ju celú opravil vo vlastnej réžii. V diskusii vystúpil Mgr. 

Drotován, Mgr. Antalová Plavuchová, Mgr. Polakovič, p. Hammer, Ing. Pajdlhauser. 

c) Doc. Ing. arch. Andráš, PhD. na základe uznesenia z ostatného zasadnutia MZ zaradiť bod 

o návrhu členov stálych komisii pri MZ z radov odborníkov – neposlancov spomedzi občanov 

Rače. Členovia komisie navrhli týchto neposlancov: 

Mgr. Polakovič – p. Milan Abel 

Doc. Ing. arch. Andráš, PhD. – p. RNDr. Jozef Kadlečík 

Ing. Pajdlhauser – p. Ing. Jana Hlavová 

Mgr. Antalová Plavuchová – Mgr. Juraj Dobšovič  

Mgr. Antalová Plavuchová – Mgr. Miroslava Vermeiren 

Doc. Ing. Tiňo PhD. - Miroslav Marejka  

Z diskusie vzišiel návrh na vymenovanie 4 členov komisie z radov odborníkov 

Následne dal p. predseda Andráš hlasovať o návrhu na doplnenie komisie o 4 členov 

spomedzi občanov MČ – neposlancov. 

 

 

Stanovisko komisie č.  03/01/19:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť 4 členov komisie z radov odborníkov - neposlancov. 
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Hlasovanie k bodu 3ca – Návrh na vymenovanie 4 členov komisie z radov odborníkov 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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Po voľnej diskusii o navrhnutých kandidátoch dal p. predseda Andráš hlasovať o jednotlivých 

kandidátoch samostatne: 

 

Návrh na vymenovanie RNDr. Jozefa Kadlečíka za člena komisie: 
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Stanovisko komisie č.  04/01/19:   
 

Návrh na vymenovanie Ing. arch. Jany Hlavovej za člena komisie: 
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Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť Ing. arch. Janu Hlavovú za člena komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie k bodu 3cb – Návrh na vymenovanie RNDr. Jozefa Kadlečíka za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         2 Proti:        0 zdržal sa:    5 

Hlasovanie k bodu 3cc –  Návrh na vymenovanie Ing. arch. Jany Hlavovej za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 



 

5 

Stanovisko komisie č.  05/01/19:   
 

Návrh na vymenovanie Mgr. Juraja Dobšoviča za člena komisie: 
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Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť Mgr. Juraja Dobšoviča za člena komisie. 

 

 

Návrh na vymenovanie Miroslava Marejku za člena komisie: 
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Hlasovanie k bodu 3cd –  Návrh na vymenovanie Mgr. Juraja Dobšoviča za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         5 Proti:        0 zdržal sa:    2 

Hlasovanie k bodu 3ce –  Návrh na vymenovanie Miroslava Marejku za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         2 Proti:        0 zdržal sa:    5 
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Stanovisko komisie č.  06/01/19:   
 

Návrh na vymenovanie p. Milana Abela za člena komisie: 
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Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť p. Milana Abela za člena komisie. 

 

 

Návrh na vymenovanie Mgr. Miroslavy Vermeiren za člena komisie: 
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Návrh na doplnenie komisie o štvrtého člena – neposlanca, bude prorokovaný na 

nasledujúcich zasadnutiach komisie. 

 

d) Návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti 

Bratislava-Rača v znení dodatku č. 1 a 2. V diskusii vystúpil Ing. Pajdlhauser, Mgr. Drotován, 

Mgr. Antalová Plavuchová, Doc. Ing. arch. Andráš, PhD., Mgr. Jošt. Pred zasadnutím komisie 

ŽPVUPaD bol členom komisie zaslaný návrh na zmenu predloženého dodatku, ktorý bol dňa 

14.1.2019 prorokovaný na komisii školskej, kultúrnej, športovej a pre podporu podnikania a 

vinohradníctva na návrh poslanca p. JUDr. Vulgana. Komisia odporučila, aby sa čl. 6 bod 11 

písm. g) navrhovaného dodatku zmenil nasledovne: 

Hlasovanie k bodu 3cf –  Návrh na vymenovanie Milana Abela za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         6 Proti:        0 zdržal sa:    1 

Hlasovanie k bodu 3cg –  Návrh na vymenovanie Mgr. Miroslavy Vermeiren za člena komisie 

Bod programu:  3c Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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„g) obyvateľ svoje vystúpenie začne uvedením svojho mena a priezviska pre potreby 

vyhotovenia zápisnice z rokovania.“. Následne dal p. predseda Andráš hlasovať o tomto 

návrhu. 

 

 

Stanovisko komisie č.  07/01/19:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť zmenu v predloženom návrhu dodatku č. 3 k Rokovaciemu 

poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Rača v znení dodatku č. 1 a 2. 
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Po hlasovaní sa pokračovalo v diskusii o návrhu dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku,  a to 

predovšetkým o možnostiach vystúpení obyvateľov na zasadnutiach MZ, nakoľko je potrebné 

schvaľovať každé vystúpenia obyvateľov MČ k prerokúvaným bodom osobitným hlasovaním 

poslancov, pričom títo často vystúpia aj pred formálnym udelením slova hlasovaním 

poslancov. Z dôvodu navrhovanej úpravy Rokovacieho poriadku MZ sa zároveň diskutovalo 

aj o ponechaní resp. upustení od pravidelného bodu MZ „Vystúpenie obyvateľov“. Následne 

dal p. predseda Andráš hlasovať o ponechaní pravidelného bodu rokovania miestneho 

zastupiteľstva „Vystúpenie obyvateľov“, ktoré sa koná vždy o 17.30 hod v dĺžke trvania 

maximálne 30 minút,   

 

 

Stanovisko komisie č.  08/01/19:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača ponechať 30 min. na vystúpenie obyvateľov v predloženom návrhu dodatku 

č. 3 k Rokovaciemu poriadku Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Rača 

v znení dodatku č. 1 a 2.  

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie k bodu 3d –  Návrh na zmenu v dodatku č. 3 k Rok.poriadku MZ MČ Bratislava-Rača 

Bod programu:  3d Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 
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Následne dal p. predseda Andráš hlasovať o schválení návrhu Dodatku č. 3 k Rokovaciemu 

poriadku ako celku, so zapracovaním odsúhlasených zmien. 

 

Stanovisko komisie č.  09/01/19:   
 

Komisia životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy odporúča MZ MČ 

Bratislava – Rača schváliť predložený návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Bratislava-Rača v znení dodatku č. 1 a 2. 
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Záver 
Predseda komisie ukončil rokovanie komisie o 17:45 hod.  
 

 

 

 

Doc. Ing. arch. Milan Andráš, PhD 
  predseda komisie životného prostredia, 

       výstavby, územného plánu a dopravy 

 

Zapísal: Mgr. Karol Janík  

Hlasovanie k bodu 3d –  Ponechanie „Vystúpenia obyvateľov“ v Rok.poriadku MZ MČ BA-Rača 

Bod programu:  3d Prítomní:     7 Za:         6 Proti:        0 zdržal sa:    1 

Hlasovanie k bodu 3d –  Návrh dodatku č. 3 k Rokovaciemu poriadku MZ MČ BA-Rača 

Bod programu:  3d Prítomní:     7 Za:         7 Proti:        0 zdržal sa:    0 


